
Erhvervsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 18. oktober 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 21
Vil ministeren forholde sig til, om man efter møderne i Erhvervsstyrelsen (LRAIC-mø-
derne og tilsagnsmøderne) har lavet en vurdering af, hvorvidt brancheorganisationers 
deltagelse kan påvirke prissætningen på tværs af en række selskaber? Og vil ministeren 
oplyse, om der er en risiko for, at en brancheforenings deltagelse i den slags møder fører 
til højere priser for forbrugerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Christoffer Aagaard 
Melson (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christoffer.Melson@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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